
Zápis ze 176. (7) sch̊uze výboru ČMS dne 13. června 2012.

Př́ıtomni: D. Hlubinka, J. Kratochv́ıl, P. Hofmanová, B. Maslowski, L. Pick,
J. Rákosńık, O. Rossi.

Omluveni: J. Bouchala, J. Fiala, J. Franc̊u, P. Girg, M. Lávička, E. Pelantová.

Program

1) Zpráva o pr̊uběhu závěrečného kola SVOČ.

2) Zpráva o setkáńı předsed̊u národńıch matematických společnost́ı EMS v
Praze.

3) Daľśı akce k oslavám 150. výroč́ı JČMF.

4) Finančńı záležitosti.

5) Různé.

ad 1) L. Pick podal stručnou zprávu o pr̊uběhu 13. ročńıku SVOČ/ŠVOČ 2012,
která se konala 21. – 23. 5. 2012 v Bratislavě. Akci spolupořádala Ka-
tedra matematiky a deskript́ıvnej geometrie, Stavebná fakulta Slovenské
Technické Univerzity v Bratislave. Soutěžilo 68 účastńık̊u v 10 odborných
sekćıch, na hodnoceńı se pod́ılelo 28 porotc̊u. Výsledky v jednotlivých
sekćıch jsou k nahlédnut́ı např. zde:
http://www.math.sk/svoc2012/vysledky

a sborńık abstrakt̊u je ke stažeńı zde:
http://www.math.sk/svoc2012/download/svoc2012-zbornik.pdf.

ad 2) B. Maslowski a J. Rákosńık podali zprávu o setkáńı předsed̊u národńıch
matematických společnost́ı sdružených v EMS konaném v Praze ve vile
Lanna 31.3.-1.4.2012. Po organizačńı stránce bylo setkáńı velmi dobře
připraveno a tvořilo d̊ustojnou součást oslav 150. výroč́ı Jednoty. Předsedkyně
EMS prof. Sanz-Solé se následně zúčastnila i slavnostńıho shromážděńı
Jednoty v Karoĺınu a aktivně vystoupila na navazuj́ıćı tiskové konferenci.
Poskytla také rozhovor Českému rozhlasu. Dá se konstatovat, že tato akce
prospěla propagaci ČMS a české matematiky v rámci EMS a na druhé
straně rovněž propagaci matematiky v ČR.

ad 3) Byla podána zpráva o velmi úspěšné přednášce prof. Riečana
”
Matematika

a hudba“, kterou ČMS uspořádala ve spolupráci s MFF UK v refektáři
v malostranské budově MFF UK v rámci cyklu přednášek

”
Matematika

a...“. V rámci tohoto cyklu proběhla rovněž přednáška
”
Matematika a ar-

chitektura“, konaná v MÚ AV ČR, kde přednášej́ıćımi byly doc. Šarounová
a Mgr. Surynková. V následné diskusi byla rozebrána daľśı možná témata
a návrhy na přednášej́ıćı v tomto cyklu.

ad 4) D. Hlubinka podal pr̊uběžnou zprávu o hospodařeńı ČMS a o stavech účt̊u
jednotlivých akćı.
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ad 4) B. Maslowski informoval o dopisu z EMS ohledně matematických akćı pro
středoškoláky (odpovědi se ujal předseda Komise pro talentované žáky
dr.Kř́ıž). Byl odhlasován finančńı př́ıspěvek pro edici

”
Dějiny matema-

tiky“ ve výši 7.000 Kč za knihy, které poskytla na setkáńı předsed̊u EMS.
Bylo schváleno stanovisko JČMF k maturitńım zkouškám. Byl schválen
př́ıspěvek na cestu L. Picka do Olomouce na zasedáńı terminologické ko-
mise. Výbor jmenoval L. Picka na mı́sto J. Kratochv́ıla jako zástupce ČMS
do koordinačńı rady sdružeńı pro SVOČ vytvořeného v r. 2000 na základě
smlouvy mezi JČMF a MFF UK.

Zapsal: B.Maslowski
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